
projekt 

PROTOKÓŁ Nr LII/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

z dnia 30 grudnia 2021 roku 

 

Ad. pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej otworzył LII w bieżącej kadencji obrady sesji Rady 

Miejskiej w Stąporkowie. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 Radnych w obradach udział bierze  

14 Radnych, co zgodnie z ustawą czyni Radę zdolną do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w związku z obowiązującymi przepisami 

Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r.  

w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych  

i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE RODO  

a także art.20 ust.1b ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U.  

z 2021 r. poz. 1372 ze zm.) obrady sesji są nagrywane oraz transmitowane na żywo. Powitał Radnych, 

Panią Burmistrz Stąporkowa Dorotę Łukomską oraz Panią Skarbnik. 

Lista obecności Radnych zostaje załączona do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w związku z tym, iż sesja jest poświęcona 

uchwaleniu budżetu na 2022 rok, to zgodnie z §21 Statutu Gminy Stąporków Radni otrzymali 

zawiadomienia wraz z porządkiem obrad na 14 dni przed planowanym terminem sesji. Wyjaśnił,  

że po ich wysłaniu do Biura Rady Miejskiej wpłynęły złożone należycie projekty uchwał, które 

zostały szczegółowo omówione na wspólnym posiedzeniu komisji. Powiedział, iż w związku z tym 

porządek obrad ulegnie w kilku punktach zmianom. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wprowadzenie  

do porządku obrad LII sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Stąporków na 2022 rok. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” wyraziła zgodę na wprowadzenie 

do porządku obrad sesji powyższej informacji, która zostanie umieszczona w punkcie 6 ppkt c). 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną 

część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad sesji 

projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat za opróżnienie zbiorników 

bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” wyraziła zgodę na wprowadzenie 

do porządku obrad sesji powyższej informacji, która zostanie umieszczona w punkcie 6 ppkt d). 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną 

część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad sesji 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/273/2021 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 

20 maja 2021 r. w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie na 2021 r.   

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 10 głosów 

przeciw-  4 głosy 

wstrzymało się-  0 głosów 



wyraziła zgodę na wprowadzenie do porządku obrad sesji powyższego projekt uchwały, który 

zostanie umieszczony w punkcie 6 ppkt e). 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną 

część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad sesji 

projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 

2021-2033. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 10 głosów 

przeciw-  4 głosy 

wstrzymało się-  0 głosów 

wyraziła zgodę na wprowadzenie do porządku obrad sesji powyższego projekt uchwały, który 

zostanie umieszczony w punkcie 6 ppkt f). 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną 

część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad sesji 

projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stąporków na 2021 rok. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 10 głosów 

przeciw-  4 głosy 

wstrzymało się-  0 głosów 

wyraziła zgodę na wprowadzenie do porządku obrad sesji powyższego projektu uchwały, który 

zostanie umieszczony w punkcie 6 ppkt g). 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną 

część. 

W związku z dużą ilością wprowadzonych do porządku obrad poprawek Przewodniczący Rady 

Miejskiej odczytał jego kształt po naniesionych przez radę zmianach:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z L i LI sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  

a) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2022-2026, 

− odczytanie uchwały Nr 148/2021 VIII Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach z dnia 15 grudnia 2021 roku w sprawie opinii o projekcie uchwały 

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Stąporków na lata 2022–2026, 

− dyskusja. 

b) uchwalenia budżetu Gminy Stąporków na 2022 rok, 

− odczytanie uchwały Nr 149/2021 VIII Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach z dnia 15 grudnia 2021 roku w sprawie opinii o projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Stąporków na 2022 rok, 

− odczytanie uchwały Nr 150/2021 VIII Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach z dnia 15 grudnia 2021 roku w sprawie możliwości sfinansowania 

deficytu budżetu planowanego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Stąporków na 2022 

rok, 



− odczytanie opinii Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Stąporkowie o projekcie budżetu Gminy Stąporków na 2022 rok, 

− dyskusja. 

c) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Stąporków na 2022 rok, 

d) określenia górnych stawek opłat za opróżnienie zbiorników bezodpływowych i transport 

nieczystości ciekłych, 

e) zmiany uchwały Nr XLI/273/2021 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 20 maja 2021 r.  

w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej w Stąporkowie na 2021 r.,   

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2021-2033, 

g) zmian w budżecie gminy Stąporków na 2021 rok. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w związku z brakiem dalszych uwag do odczytanego porządku 

obrad sesji poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęła porządek obrad LII sesji.  

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną 

część. 

Ad.pkt.3. Przyjęcie protokołu z L i LI sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż projekty protokołów z poprzednich sesji zostały 

przesłane radnym drogą mailową oraz wyłożone w biurze Rady Miejskiej. 

W głosowaniu jawnym protokół L sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie został przyjęty przez radnych 

jednogłośnie 14 głosami „za”. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną 

część. 

W głosowaniu jawnym protokół LI sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie został przyjęty przez radnych 

jednogłośnie 14 głosami „za”. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną 

część. 

Ad.pkt.4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Chrzan odczytał informację Przewodniczącego  

o działaniach między sesjami, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska przedstawiła sprawozdanie międzysesyjne, które stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Radny Jakub Dajczer zapytał o wniosek składany w ramach „Polskiego Ładu”. Zasugerował, aby 

odnosił się on nie tylko do świetlicy w Czarnej, ale także do mieszczącej się obok biblioteki, ponieważ 

może to skutkować większymi szansami na pozyskanie dofinansowania.  

Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska odpowiedziała, że uwzględni sugestię i jednocześnie 

zachęciła Radnych do wskazywania dalszych zadań, które można zamieścić we wniosku.  

Ad.pkt.6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż projekty uchwał pozytywnie zaopiniowane  

co do zgodności z prawem zostały omówione na posiedzeniu wspólnym Komisji Rady Miejskiej  

i ponieważ Radni są w ich posiadaniu, nie zachodzi potrzeba odczytywania. 

Ad.pkt.6. ppkt a) Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stąporków na lata 2022-2026. 



Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż do przedmiotowego projektu uchwały zostały 

naniesione zmiany, które były tematem dyskusji na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Miejskiej. 

− odczytanie uchwały Nr 148/2021 VIII Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej               w Kielcach z dnia 15 grudnia 2021 roku w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Stąporków na lata 2022–2026. 

Skarbnik Gminy odczytała przedmiotową uchwałę, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radni do odczytanej uchwały uwag nie wnieśli. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr LII/349/2021 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2022-

2026, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną 

część. 

Ad.pkt.6. ppkt b) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stąporków na            

2022 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż do przedmiotowego projektu uchwały naniesiono 

zmiany, które były tematem dyskusji na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Miejskiej. 

− odczytanie uchwały Nr 149/2021 VIII Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej              w Kielcach z dnia 15 grudnia 2021 roku w sprawie opinii o projekcie 

uchwały budżetowej Gminy Stąporków na 2022 rok. 

Skarbnik Gminy odczytała przedmiotową uchwałę, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radni do odczytanej uchwały uwag nie wnieśli. 

− odczytanie uchwały Nr 150/2021 VIII Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej                w Kielcach z dnia 15 grudnia 2021 roku w sprawie możliwości 

sfinansowania deficytu budżetu planowanego w projekcie uchwały budżetowej Gminy 

Stąporków na 2022 rok. 

Skarbnik Gminy odczytała przedmiotową uchwałę, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radni do odczytanej uchwały uwag nie wnieśli. 

− odczytanie opinii Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Stąporkowie o projekcie budżetu Gminy Stąporków na 2022 rok. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej Jacek Trudnos 

odczytał opinię komisji o projekcie budżetu Gminy Stąporków na 2022 r., która stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Radny wyliczył dodatkowo wnioski budżetowe, jakie zostały złożone przez Radnych wraz ze 

wskazaniem źródeł finansowania. Dodał, że jeśli nie zostały one ujęte w projekcie budżetu, to 

powinny zostać poddane pod głosowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej upomniał Przewodniczącego Komisji Finansów                       

i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej Jacka Trudnosa. Przypomniał, że podobne uwagi powinien 

poruszyć w punkcie przeznaczonym na dyskusję. 

Radny Jacek Trudnos podkreślił, że jego zdaniem wnioski dotyczące Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego stanowią integralną część opinii.  

Radni do odczytanej opinii uwag nie wnieśli. 

− dyskusja. 

Radny Jacek Trudnos ponownie powiedział, że złożone do komisji wnioski powinny zostać 

poddane pod głosowanie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że pod głosowanie poddaje się jedynie wnioski 

sformułowane prawidłowo. Dodał, że Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego po ostatnim 



spotkaniu nie wypracowała żadnych wniosków, które zawierałaby konkretną treść oraz wskazywały 

źródła finansowania. 

Radny Jacek Trudnos złożył wniosek o zmniejszenie wysokości dotacji na wykonanie m.in. 

wentylacji łazienki dla niepełnosprawnych, rozdzielni elektrycznej, remontu garderoby wraz                  

z łazienką przy sali kinowej o kwotę 15 tys. zł i przeznaczenie środków na zakup i instalację pieca na 

pelet z podajnikiem do świetlicy znajdującej się w miejscowości Kozia Wola.  

Do wniosku odniosła się Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska, która przypomniała, że na 

wspólnym posiedzeniu czterech komisji poinformowano Radnych, iż środki przeznaczone są na 

kolejny etap remontu Domu Kultury. Dodała, że jeżeli środki będą ciągle zabierane, to nigdy nie uda 

się sfinalizować projektu. Podkreśliła, że pod wnioskiem o pozostawienie środków przeznaczonych 

na remont podpisała się większość Radnych: Jacek Kołodziej, Sławomir Dąbrowski, Maciej Pokusa, 

Elżbieta Jóźwik, Barbara Zamachowska, Ewa Jankiewicz, Krzysztof Chrzan, Elżbieta Kołodziej. 

Burmistrz Stąporkowa powiedziała, że Dom Kultury jest instytucją służącą wszystkim mieszkańcom 

i należy doprowadzić jego remont do końca. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej przypomniał, że niejednokrotnie prosił,                            

aby formułować wnioski na komisji celem dokładnego ich omówienia oraz aby Pani Skarbnik była 

przygotowana do ewentualnych zmian. 

Radny Jacek Trudnos zgodził się, że należy kończyć pewne etapy remontów i w związku z tym 

złożył wniosek o przeznaczenie środków na zakup pieca do świetlicy i OSP w Koziej Woli. 

Podkreślił, że jest to kwota zaledwie 15 tys. zł. Dodał, iż remonty świetlic na 2022 rok są planowane 

wraz z zakupem wyposażenia, natomiast świetlica w Koziej Woli nie została wyposażona. 

Poinformował, że wszystko co znajduje się w budynku zostało zakupione ze składek prowadzonych 

wśród mieszkańców. Radny podziękował Staroście Koneckiemu za pomoc przy pogłębieniu rowów, 

dzięki czemu woda nie zalewa budynku świetlicy. Podsumował, że przy wydanych około 400 tys. zł 

na remont, kwota 15 tys. zł nie jest duża, a pozwoli na prawidłowe funkcjonowanie obiektu. Radny 

Jacek Trudnos powiedział, że w tej sprawie zyskał poparcie kilkuset mieszkańców Koziej Woli. 

Dodał, że jeśli Gmina nie przeznaczy środków, wówczas mieszkańcy zakupią piec                                        

z przeprowadzonych składek. Radny ponownie poprosił o poddanie wniosku pod głosowanie.  

Radny Tomasz Kurcbart zapytał Panią Skarbnik Gminy, czy posiada wiedzę o wypracowanych 

wolnych środkach za poprzednie lata, które zostaną wprowadzone do budżetu na 2022 r. 

Skarbnik Gminy Agnieszka Miernik powiedziała, że kwotę wolnych środków będzie znała dopiero 

po I kwartale 2022 r. 

Radny Tomasz Kurcbart powiedział, że Radni otrzymali projekt budżetu 16 grudnia, czyli zgodnie                   

ze Statutem 2 tygodnie przed sesją. Następnie dokumenty zostały przesłane 23 grudnia i Radny 

poprosił o informację, czy to nad tymi projektami odbędzie się głosowanie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej odpowiedział, że temat był szeroko omawiany 

na wspólnym posiedzeniu komisji. 

Radny Tomasz Kurcbart zapytał, czy nie powinno upłynąć 14 dni od daty 23 grudnia 2021 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiedział, że nie.  

Skarbnik Gminy powiedziała, że wprowadzone poprawki nie mają wpływu na wynik finansowy 

budżetu i w związku z tym nie wymagają opinii Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz 

RIO. Dodała, że są to zmiany wewnętrzne. 

Radny Tomasz Kurcbart powiedział, że składał wniosek o zakup samochodu do transportu osób 

niepełnosprawnych, natomiast to zadanie nie zostało uwzględnione w budżecie. Dodał, że poprosił    

o poparcie pozostałych Radnych. Poinformował, że możliwe jest pozyskanie dofinansowania na 

zakup z PFRON’u. Radny powiedział, że wiele ościennych gmin posiada taki pojazd i zasadnym 

byłby jego zakup z przeznaczeniem na dowóz osób niepełnosprawnych do lekarza, urzędu oraz 

innych instytucji. Zapytał, czy jeśli Gmina będzie posiadała wolne środki, wówczas dokona zakupu 



takiego samochodu, dodając, iż jest to koszt około 100 tys. zł, a po uzyskaniu dofinansowania około 

50 tys. zł. 

Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska odpowiedziała, że niejednokrotnie rozważała zakup 

takiego pojazdu, lecz przez wzgląd na incydenty, jakie miały związek z umyślnymi uszkodzeniami 

autobusów szkolnych zakupionych przez Gminę, zaniechała realizacji pomysłu. Dodała, że Gmina 

wykonuje obowiązek dowozu dzieci niepełnosprawnych do szkół. Burmistrz Stąporkowa 

powiedziała, że usterki w autobusach szkolnych były wynikiem działania osób trzecich i w związku 

z tym nie może narażać zarówno przewożonych osób, opiekunów, jak i kierowców na 

niebezpieczeństwo. Wyjaśniła, że incydent dosypania piachu do silnika miał miejsce również                

w jednym z autobusów przewoźnika, który wygrał przetarg na dowóz dzieci do szkół. Burmistrz 

Stąporkowa Dorota Łukomska poprosiła Radnego, aby przygotował koncepcję zakupu auta oraz aby 

wskazał na jakich zasadach Gmina miałaby dowozić niepełnosprawnych mieszkańców do 

wskazanych miejsc.  

Radny Tomasz Kurcbart zgodził się, że bezpieczeństwo jest najważniejsze, ale jego zdaniem nie 

należy porównywać samochodu do przewozu osób niepełnosprawnych, do przewozu dzieci 

zbiorowym transportem. Kwestie zaistniałych incydentów Radny pozostawił do rozstrzygnięcia 

organom ściągania podkreślając, że zakup takiego samochodu należy traktować jako odrębną 

kwestię. Radny zwrócił się do Przewodniczącego, mówiąc, że wniosek Radnego Jacka Trudnosa 

powinien zostać poddany pod głosowanie, ponieważ istnieje możliwość składania wniosków również 

na sesji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiedział, że prosił jedynie o to, aby wnioski formułować na 

komisji. Przewodniczący poddał wniosek Radnego Jacka Trudnosa pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 5 głosów 

przeciw-  8 głosów 

wstrzymało się-  1 głos 

odrzuciła wniosek. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną 

część. 

W związku z brakiem dalszych pytań i uwag do projektu uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 12 głosów 

przeciw-  0 głosów 

wstrzymało się-  2 głosy 

podjęła uchwałę Nr LII/350/2021 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stąporków na 2022 r., 

która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną 

część. 

Ad.pkt.6. ppkt c) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  

w Gminie Stąporków na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż do przedmiotowego projektu uchwały wpłynęła 

autopoprawka oraz był on tematem obrad Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej                              

w Stąporkowie i uzyskał pozytywną opinię. 



W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr LII/351/2021 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Stąporków na 2022 

rok, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną 

część. 

Ad.pkt.6. ppkt d) Projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat za opróżnienie 

zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do niniejszego projektu uchwały w dniu 

wczorajszym złożył wniosek, by w § 1 górna stawka opłaty ponoszonej przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych na terenie miasta i gminy Stąporków, dla ścieków dowożonych do oczyszczalni 

ścieków w Stąporkowie wynosiła 15, 65 zł za m3. 

Radny Tomasz Kurcbart wniósł o przerwę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przerwa planowana jest przed punktem 7 tj. 

„Sprawy różne”. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego wniosku Przewodniczący Rady Miejskiej poddał 

go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 8 głosów 

przeciw-  6 głosów 

wstrzymało się-  0 głosów 

wniosek przyjęła. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną 

część. 

W związku z brakiem dalszych pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 8 głosów 

przeciw-  5 głosów 

wstrzymało się-  1 głos 

podjęła uchwałę Nr LII/352/2021 w sprawie określenia górnych stawek opłat za opróżnienie 

zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych, która stanowi integralną część 

niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną 

część. 

Ad.pkt.6. ppkt e) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/273/2021 Rady Miejskiej  

w Stąporkowie z dnia 20 maja 2021 r. w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowej dla 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie na 2021 r.   

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 8 głosów 

przeciw-  5 głosów 



wstrzymało się-  1 głos 

podjęła uchwałę Nr LII/353/2021 w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/273/2021 Rady Miejskiej  

w Stąporkowie z dnia 20 maja 2021 r. w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowej dla 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie na 2021 r., która stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną 

część. 

Ad.pkt.6. ppkt f) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stąporków na lata 2021-2033. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 9 głosów 

przeciw-  3 głosy 

wstrzymało się-  2 głosy 

podjęła uchwałę Nr LII/354/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stąporków na lata 2021-2033., która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną 

część. 

Ad.pkt.6. ppkt g) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stąporków na 2021 rok. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 9 głosów 

przeciw-  3 głosy 

wstrzymało się-  2 głosy 

podjęła uchwałę Nr LII/355/2021 w sprawie zmian w budżecie gminy Stąporków na 2021 rok., 

która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną 

część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 minutową przerwę, po której wznowił obrady. 

Ad.pkt.7. Sprawy różne. 

Brak dyskusji. 

Ad.pkt.9.Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej z uwagi na wyczerpanie porządku obrad zamknął obrady LII sesji 

Rady Miejskiej dziękując wszystkim za przybycie na posiedzenie. W imieniu własnym oraz całej 

Rady, złożył życzenia noworoczne.  

Protokołowała:                                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej 

Karolina Rokita                                                                                           Jacek Kołodziej 

 
 

 

 

 



 


